



## Compliance Declaration of REACH

美麗微半導體股份有限公司特此聲明：

Formosa Microsemi Co., Ltd. hereby declares the following:

1. 除玻封封裝及焊錫製程產品外，本公司所提供之產品皆符合歐盟 REACH 法規 SVHC 候選清單 250 項物質之規定(含量低於 0.1%w/w)。

Except for Glass tube package products and Solder processed products, all products supplied by our company comply with the requirements of the EU REACH Regulation concerning the 250 substances listed on the Candidate List of Substances of Very High Concern (SVHC) (concentration < 0.1% w/w).

2. 玻封封裝及焊錫製程產品中雖含有鉛(CAS No.7439-92-1) >0.1%，惟均符合 RoHS 指令 2011/65/EU 附錄 III 排外條款第 7(a)及第 7(C)-I 規定，屬合法使用範疇。

Although our Glass tube package products and Solder processed products contain lead (CAS No. 7439-92-1) in concentrations >0.1%, such usage is fully compliant with the exemption clauses 7(a) and 7(c)-I under Annex III of RoHS Directive 2011/65/EU and falls within the scope of lawful applications.

3. 就 REACH 附錄 14 (需授權物質) 而言，本公司產品所含物質並無適用於授權名單中所列用途，不受授權限制。

Regarding REACH Annex XIV (Substances Subject to Authorization), the substances used in our products are not intended for the uses listed under the Authorization List and therefore are not subject to authorization requirements.

4. 關於 REACH 附錄 17 (限制物質)，本公司產品之成分及設計用途無直接觸及限制條文所列之用途條件；若客戶最終應用屬於受限制產品（如兒童用品或長時間接觸皮膚之應用），建議客戶依實際用途自行評估適用法規與合規性，以確保產品整體符合歐盟相關要求。

With respect to REACH Annex XVII (Restricted Substances), the composition and intended design use of our products do not directly fall under the restricted use conditions listed in the respective entries. If the end-use application of the customer's product involves restricted categories (e.g., children's products or items with prolonged skin contact), we recommend that the customer assess the applicability and compliance of relevant regulations based on the actual use in order to ensure full conformity with EU requirements.



美 麗 微 半 導 體 股 份 有 限 公 司  
FORMOSA MICROSEMI CO., LTD.  
W e b s i t e : w w w . f o r m o s a m s . c o m

美麗微半導體股份有限公司  
Formosa Microsemi Co., Ltd.



Jul., 7<sup>th</sup>., 2025.



Formosa MS